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1.09.2015r Rozpoczęcie roku szkolnego 

2015/16 

21.09.2015r Wyjazd do brzozowskiego kina 

na film pt. ,,Karbala’’ 

22.09.2015r Wizyta pani Beaty Szydło 

w Jasienicy Rosielnej   

24.09.2015r Wybory samorządu szkolnego 

2.10.2015r Biegi przełajowe  

6.10.2015r Akademia z okazji rocznicy 

II Wojny Światowej  

7.8.2015 Wyjazd klas drugich do kina na film 

pt. ,,Więzień labiryntu’’ 

8.10.2015r Otrzęsiny klas pierwszych 

KRONIKA 
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Wybory samorządowe. 
Na przewodniczącego samorządu szkolnego kandydowało 10 uczniów : 

Kacper Wójcik 1A 

Iza Gerlach 1B 

Jakub Gerlach 1B 

Kacper Hunia 2A 

Iza Froń 2B 

Karolina Dżoń 3A 

Emilia Krupa 3A  

Justyna Szewczyk 3B 

Monika Szewczyk 3B 

Wiktoria Gerlach 3B 

Wybory odbyły się dnia 24 września na 4 lekcji. 

Najwięcej głosów uzyskała Wiktoria Gerlach (34 głosy). 

Drugą osobą, która uzyskała najwięcej głosów jest Justyna Szewczyk (27 głosów). 

Przewodniczący szkoły: 

Wiktoria Gerlach 

Z – ca przewodniczącego: 

Justyna Szewczyk  

Opiekunem samorządu jest: 

p. Katarzyna Federkiewicz. 

  
 

 

 

Piotr Wójcik 
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Film pt. ,,Chemia’’ w reżyserii Bartka Prokopowicza  
 

„Chemia” to inspirowana prawdziwymi wydarzeniami opowieść o 

niezwykłej miłości dwójki młodych ludzi balansujących na granicy 

życia i śmierci, miłości i szaleństwa. To opowieść o niezwykłym 

uczuciu, dojrzewaniu i poszukiwaniu własnej tożsamości. O miłości 

silniejszej niż strach. O tym, że warto kochać tak, jakby jutra miało nie 

być. Myślę, że każdy powinien obejrzeć ten film.  

 

 

 

 

 

 

 

Budzą Cię ranne 

promienie słoneczne, 

budzi Cię cichy wiatr 

wstajesz i idziesz 

idziesz przez świat 

i poranione nogi masz, 

boso szedłeś przez ciernie i chwasty 

lecz stanąłeś u bram wysokich. 

Stoisz, patrzysz, prosisz o szatę, 

a szata obok w promieniach się mieni. 

Stoisz  tak cztery godziny 

Lecz sąd twój jeszcze nierozstrzygnięty 

Opracowała : Faustyna Glazer 
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Wyniki

Chcę Nie Chcę Jest mi to obojętne

Nie chcę

Jest mi to 
obojętne

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Najlepsze pomysły na coś nowego do gazetki: 

 Więcej zdjęć 

 Ciekawe quizy z nagrodami 

 Ciekawe zdania z prac domowych uczniów (humor zeszytów uczniowskich) 

 Więcej tekstów autorskich 

 Dłuższy termin szczęśliwych numerków  

 

Najlepsze pomysły na dni tematyczne: 
 

 Mikołajkowe czapki szóstego grudnia 

 Dzień dresów 

 Dzień wybranych państw świata 

 Dzień bez pytania 

 Serce na koszulce w walentynki zwalnia z pytania 

 Umawiamy się, by ubrać jeden kolor, wtedy nie jesteśmy pytani 

 

Dni tematyczne – Wyniki ankiety 

Chcę 
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22 września 2015r w naszej miejscowości odbyło się spotkanie mieszkańców jak również 

przedstawiciele gminy i naszej społeczności gimnazjalnej z panią Beatą Szydło – kandydatką na 

premiera. Przyjechała swoim Szydłobusem i przywitała się z mieszkańcami i młodzieżą, podając  

wszystkim rękę. Obecni byli również przedstawiciele okolicznych szkół : z Bliznego, z Orzechówki.  

Mieliśmy za zadanie rozdawać obecnym biało-czerwone flagi. Pani wójt Urszula Brzuszek oraz 

nasze gimnazjalne reprezentacje ,,Trampkarzy’’ przywitali gości. Pani Beata Szydło w wystąpieniu, 

które trwało 20 minut mówiąc o programie swojego ugrupowania; zachęcała młodych, że warto się 

uczyć i i pozostać w kraju. Udział w spotkaniu ugruntował nas w tym przekonaniu i był żywą lekcją 

wiedzy o społeczeństwie.  

 

Julia Kielar  

  Maria Gazda 
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21 września 2015r. chętni uczniowie naszej szkoły wraz z Panią Lucyną Wojnar 

wybrali się do kina na film pt. ,,Karbala’’. O godz. 1030 ruszyliśmy autobusem z pod szkoły 

w kierunku Brzozowa. Po dotarciu na miejsce z niecierpliwością wyczekiwaliśmy na film. 

Wszyscy zastanawiali się jaki on będzie. Po chwili weszliśmy na salę kinową. Gdy zajęliśmy 

swoje miejsca, światła zgasły, a na ekranie pojawił się obraz. Film trwał około 2 godziny. Był 

on o polskich żołnierzach, którzy pomagali Bułgarom bronić miasta City Hall, na które 

napadli sadyści. Uczniowie nie odrywali wzroku z ekranu. Wszystkim bardzo spodobał się 

film. Z zadowoleniem i uśmiechami na twarzach wróciliśmy do szkoły na dalsze lekcje. Z 

niecierpliwością czekamy na podobne wycieczki. 

 

Anita Gerlach i Emilka Krupa  
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Wszystko miało się rozpocząć o godz.16:00, a rozpoczęło się o 16:50. Nawet pani 

wicedyrektor się spóźniła. Przyszła o 16:05. 

Pierwsze klasy zostały wprowadzone na salę korekcyjną o godz. 16:50. Każdy z 

pierwszaków miał zawiązane oczy, zostali potrzepani mąką oraz związano ich ręce jednym 

sznurem. 

Po wprowadzeniu na salę rozwiązano im oczy i ręce. Uczniowie zostali podzieleni na klasy. 

Zostały wymienione tylko niektóre konkurencje: 

Pierwszą konkurencją było śpiewanie. Wygrała klasa Ib.  

Potem wybrane osoby miały testować smaki. 

Kolejną było łowienie cukierka ze śmietany. Wygrała klasa 1a 

Tańczenie wygrała 1a (otrzymali aż 10 pkt). 

Łowienie monet z oleju klasa 1b 

Uczniowie mieli związane oczy i jedli kisiel, którym karmili ich koledzy z klasy. 

Ostatnią konkurencją było jedzenie słoiczka ,,Gerbera” gdzie wygrała klasa 1a. 

Ostatecznymi wygranymi została klasa 1b. 

Piotr Wójcik 
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1 września 2015r. weszły w życie nowe przepisy określające, jakie produkty możemy 

sprzedawać w naszych szkolnych sklepikach. Zniknęły chipsy, napoje gazowane, a w 

szczególności słodycze, które zastąpiły wafle ryżowe i płatki wielozbożowe. Na ubogiej liście 

naszych produktów znalazły się kanapki, muszą one jednak być zrobione z chleba 

pełnoziarnistego lub razowego. Kanapki przygotowywane codziennie przez nasze szkolne 

Panie kucharki zostały wzbogacone o zdrowe warzywa takie jak: pomidor, ogórek czy sałata. 

W szczególny sposób zachęcamy do zdrowego odżywiania. Zapewne ta rewolucja wyjdzie 

wszystkim na zdrowie. Dlatego odżywiajmy się i prowadźmy zdrowy tryb życia. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Iga, Julka i Emilka 

  



10 
 

 
 

W sobotę, 26 września nasza miejscowa drużyna „Błękitni Jasienica 

Rosielna” udała się do Izdebek w celu rozegrania meczu w lidze Okręgowej z 

lokalną drużyną „Gawoinstal Izdebki”. Trampkarze rozegrali 2 połowy, każda 

po 35 minut. Zawodnicy z przeciwnej drużyny grali na o wiele wyższym 

poziomie, co doprowadziło ich na samą górę tabeli wyników, także wygranie 

tego meczu można powiedzieć „graniczyło z cudem”. Jeżeli porównalibyśmy 

statystyki, nasz oponent z pewnością zdobył lepsze wyniki w tej dziedzinie. 

Mecz niestety skończył się porażką 0:2. Nasi sportowcy byli jednak psychicznie 

nastawieni na taki scenariusz i mimo przegranej, wrócili do domu z uśmiechem 

na twarzy.  

Paweł Śnieżek  
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WYWIAD Z PRZEWODNICZĄCYM GIMNAZJUM  

Wiktorią Gerlach 

1. Czy sama zdecydowałaś o tym, że będziesz startowała do 

samorządu ? 

 

-Nie tylko, pomogły mi w tym moje koleżanki. Namówiły mnie do 

startowania. 

2. Czy liczyłaś się z tym, że możesz wygrać ? 

-Szczerze, czułam, że mam małe szanse na wygraną. 

3. Czy zastanawiałaś się nad tym, co zrobisz dla naszej szkoły? 

-Dużo myślałam nad tym, rozmawiałam z innymi uczniami co by chcieli zmienić 

w naszej szkole. 

4. Jesteś szczęśliwa, że wygrałaś, czy jednak liczyłaś na bardziej odległe 

miejsce ? 

-Byłam bardzo zaskoczona i szczęśliwa, gdy usłyszałam wyniki, ale 

poczułam strach czy uda mi się to wszystko ogarnąć . 

5. Czy będzie w szkole coś, czego nie         

było do tej pory ? 

-Na pewno postaram się coś zmienić, 

dodać. Sama na pewno nic nie zdziałam, 

musimy współpracować z samorządem. 

Mam nadzieję, że ten rok szkolny będzie 

lepszy niż inne. 

-Dziękuję za udzielony wywiad. 

-Ja również dziękuję. 

 

Emilka Krupa & Iga Gazdowicz  
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Galeria 


